
Zápis č.3 

Z jednání Školské rady dne 6.6.2022 na ZŠ a MŠ Dřísy ve Dřísech 

Přítomny: 

Za zřizovatele: J.Zlatohlávková 

                          M.Podhorová 

Za zákonné zástupce: M.Gerenscéry 

                                       T.Mokrá 

Za pedagogické pracovníky: M.Toncrová 

          M.Kocourková 

Host:  D.Chalupová – ředitelka školy 

Program: 

1) Do MŠ byly přijaty všechny děti, které mají trvalý pobyt ve Dřísech. 

2) Do první třídy je přihlášeno 18 žáků. Dva žáci budou potřebovat asistenta pedagoga a tak 

paní ředitelka doporučuje otevřít dvě třídy prvních ročníků. 

3) Personální obsazení je vzhledem ke složení žáků velmi složité, pravděpodobně bude 

zapotřebí přijmout jednu paní učitelku a jednoho asistenta pedagoga do MŠ. 

4) Z tělocvičny by bylo třeba vytvořit třídu, ale musela by se udělat rekolaudace. 

5) Rekonstrukce sociálních zařízení se zpozdila z důvodu nedostatečných informací o stávající 

stavební situaci. 

6) Pro školní rok 2022/2023 je potřeba zažádat o prodloužení autobusové linky ze Všetat, která 

končí ve 15:00 hodin v Konětopech. 

7) Paní ředitelka apeluje, aby v nejbližší době začalo vedení obce jednat o smlouvě k přijetí žáků 

do 6.třídy na Základní škole Všetaty. 

8) Další schůzku bude iniciovat paní Podhorová poslední týden v srpnu. 

Zápis napsala: J.Zlatohlávková 

Ve Dřísech dne 6.6.2022 

 

 


